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1. Mötets öppnande 
Ordförande Jannie Teinler öppnade mötet. 

        
2. Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes. 
 

3. Fastställande av röstlängd 
Röstlängden fastställdes. 

 
4. Val av justeringsperson tillika rösträknare 

Till justeringsperson tillika rösträknare valdes Miriam Thegel. 
 

5. Godkännande av kallelse 
Kallelsen godkändes. 

 
6. Meddelanden  
 
a) FUGA 

Diskussionen kring genomströmning av doktorander fortgår. 
Doktorandrepresentanterna i FUGA har sammanställt en lista med 



punkter att ta med i granskningen av detta, vilka framförts i FUGA. Listan 
inkluderar att titta på studieplanerna, hur kursdelen ser ut, samt att fråga 
de doktorander som inte tagit ut doktorsexamen vad de anser är 
orsakerna till detta.  

 
b) Språkvetenskapliga fakultetsnämnden 

Önskemål från en doktorand om att skriva på bulgariska har godkänts.  
Man har diskuterat Översättarprogrammet, vilket troligen kommer att 
behöva genomgå radikala förändringar eller läggas ner. 
En ny anställningsordning har antagits där biträdande universitetslektor 
och forskarassistent finns med som anställningsformer.  
Fakultetsnämnden har även diskuterat en remiss angående anställning 
efter 67 års ålder. En arbetsgrupp för detta ska tillsättas, vari det behövs 
en doktorandrepresentant.  
 

c) Historiskt-filosofiska fakultetsnämnden 
Inga meddelanden. 

 
d) Doktorandnämnden 

På senaste mötet diskuterades regler för att doktorander med stipendier 
som försörjning ska ha samma villkor som övriga doktorander. En risk 
med att reglera det är att stipendier som försörjning då legitimeras. 
Doktorandnämnden har fastställt en skrivelse till migrationsministern 
angående utomeuropeiska doktorander, och införandet av en särskild 
form av uppehållstillstånd för doktorander. 
Remissen om anställning efter 67 års ålder har diskuterats även i 
Doktorandnämnden. Diskussion fördes på HDR-mötet kring att skriva ett 
yttrande från HDR i denna fråga. En synpunkt som HDR anser bör tas med 
i ett sådant yttrande är att doktorander bör vara representerade i 
besluten om anställning efter 67 års ålder. Yttrandet kommer att 
diskuteras vidare av styrelsen för HDR. 

 
e) HSDU 

Även i HSDU har remissen om anställning efter 67 års ålder diskuterats. 
Man diskuterade även sammanslagningen med Gotland samt det möte 
som hållits angående sammanslagningen. 

 
f) Jämställdhetsgruppen, Språkvetenskapliga fakulteten 

En kvinnlig doktorandrepresentant från historisk-filosofiska fakulteten 
efterlyses till paneldebatt under halvdagen för utbildning i jämställdhet, 
den 18 april. 

 
g) Jämställdhetsgruppen, Historisk-filosofiska fakulteten 

Inga meddelanden. 
 

h) Doktorandombudsmannen 
DO rekommenderade boken Publiceringsetik, vilken bland annat tar upp 
samförfattande av artiklar. 

 



i) Institutionerna 
 
Från Institutionen för moderna språk meddelades att man diskuterat 
besparingar. Dessa planerar man att genomföra bland annat genom att ta 
in färre externa lärare och se över tjänstgöringsplaner för interna lärare, 
för att utnyttja eventuella luckor där. 
På Institutionen för arkeologi och antik historia har doktoranderna 
tillfrågats om huruvida de fått information kring avhandlingsmallen, 
vilket har visat sig variera. Man har även planerat att börja undervisa 
tillsammans med Visby till hösten, men det råder osäkerhet om huruvida 
tillräcklig utrustning kommer att finnas vid denna tidpunkt. 
På Institutionen för nordiska språk har man också diskuterat besparingar.  
Från Institutionen för lingvistik och filologi har en ny doktorand antagits i 
datorlingvistik. 
På Institutionen för ABM har en doktorandtjänst utlysts.  
 

j) SALT 
Inga meddelanden. 
 

k) Rekryteringsgruppen, Språkvetenskapliga fakulteten 
Inga meddelanden. 

 
l) Rekryteringsgruppen, Historiskt-filosofiska fakulteten 

Rekryteringsprocessen för två lektorat i idé- och lärdomshistoria fortgår. 
För den ena tjänsten har provföreläsningar och intervjuer genomförts.  
 

m) Bibliotekssamverkan H 
Inga meddelanden. 

 
n) Övriga meddelanden 

HDR har haft en fika/pubkväll. Nästa sociala aktivitet HDR anordnar 
kommer att ske i samband med årsmötet. 
HDR:s ordförande och vice ordförande kommer att delta i ett möte med 
utbildningsledarna för de två fakulteterna, angående doktorandsymposiet 
som diskuterats tidigare och nu kommit längre i planeringen. Punkter 
HDR anser bör diskuteras vid mötet är vilka symposiet ska rikta sig till; 
doktorander, studenter, övriga anställda; samt huruvida det bör finnas ett 
tema för symposiet. HDR:s generella uppfattning föreföll vara att hålla 
symposiet öppet för studenter och anställda samt att inte det inte bör ha 
något specifikt tema, för att inte utesluta deltagare med specialiserade 
forskningsområden. 

 
7. Övriga frågor 

Inga övriga frågor. 
 

8. Mötet avslutas 
Mötesordförande Jannie Teinler avslutade mötet.   
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